
 استاندار قم: توسعه صنعت فرش قم 
نيازمند عزم جدي است 

سيد مهدي صادقي استاندار قم در مراسم افتتاحيه چهاردهمين 
نمايشگاه فرش دستباف استان قم كه با حضور رئيس مركز ملي فرش 
ايران و در سالن همايش هاي بعثت فرهنگسراي جوان برگزار شد طي 
سخناني به تشريح اهميت، جايگاه و مشكلات فرش دستباف استان 

قم پرداخت. 
وي با اشاره به اين كه فرش دستباف قم افتخار ملي است و نقش 
برجسته و جايگاه ملي دارد خاطرنشان كرد: سهم 20 درصدي فرش 

قم در صادرات كشور،بسيار مهم و قابل توجه است.
صادقي با تأكيد بر لزوم تلاش در جهت درآمدزايي محصول فرش 
دستباف، گفت: در اين زمينه صادرات محصول به عنوان يك راهكار 

اصولي بايد مد نظر قرار گيرد.
بازار فرش  بر  با اشاره به مشكلات و ركود حاكم   استاندار قم 
توليدي در استان افزود: اميدواريم با حمايت هاي بيشتر دولت و كمك 

به قيمت تمام شده ، شاهد رونق اين محصول باشيم .
وي همچنين به روند احداث نمايشگاه فرش استان قم اشاره و 
تصريح كرد: بايد ساختمان هر چه سريع تر تكميل و زيرساخت هاي 

مورد نياز آن تأمين شود.
استاندار قم با بيان اين كه موضوع فرش، يك مسأله ملي است، 
حل مشكلات و دغدغه هاي پيش روي اين حوزه را نيازمند كمك و 
همكاري جدي همه بخش ها عنوان و خاطرنشان كرد: وظيفه همه، بايد 

كمك و تلاش براي رفع مشكلات و رونق اين بخش باشد.

 اتمام موفقيت آميز تعميرات ساليانه 
واحد 8 نيروگاه مسجدسليمان

اهواز- پیام فرج- مديرعامل سد و نيروگاه مسجدسليمان گفت: 
باتوجه به تقارن برنامه زمانی تعميرات اين واحد با بهينه سازی وترميم  
شينه های سيم پيچ ژنراتور واحد7، تعميرات اساسی واحد 8 عليرغم 
وجود محدوديت های ناشی از كمبود نيرو، با همت همه كارشناسان 
و متخصصان اين نيروگاه و تهيه دستوركار كاملا منطبق بر قوانين و 

دستورالعمل ها در موعد پيش بينی شده به اتمام رسيد.
بر  علاوه  ساليانه  تعميرات  اين  در  افزود:  عليدوستی«  »فرهاد 
به  آزمايش های مربوط  ابزار دقيق، تمامی  سيگنال چك تجهيزات 
سيستم های تحريك، حفاظت و آزمايش شيت های مربوط به واحد 
نيز صورت گرفت.وی اضافه كرد: با بررسی نتايج حاصل از ترموويژن 
واحد8، شست و شوی رادياتورهای ژنراتور اين واحد نيز در دستوركار 
قرار گرفت، همچنين بازرسی وتميزكاری ژنراتور، تعويض رابر شيرپروانه 
مدت  در  واحد  اين  گيری  اندازه  تجهيزات  كليه  كاليبراسيون  و  ای 

تعميرات ساليانه با موفقيت انجام شد.
مجوز  با  ساليانه،  تعميرات  زمان  در  نيروگاهی  واحدهای 
ديسپاچينگ ملی از شبكه سراسری خارج و كليه تست ها و فرآيندهای 

تعميراتی روی آنها صورت می گيرد.

معاون سازمان صنعت , معدن و تجارت خراسان رضوی خبر داد :

 انجام  340  هزار مورد بازرسی 
طی 8 ماهه سال 96

معاون نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان 
رضوی گفت : طی 8 ماهه سال 96،  بيش از 340هزار مورد بازرسی در 

راستای برنامه های اقتصاد مقاومتی در استان انجام شده است.
به گزارش روابط عمومی سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان 
رضوی، علی باخرد اظهارداشت: اين بازرسی ها به دنبال اجرای طرح 
های نظارتی نوروز، ماه مبارک رمضان، ويژه مسافرت های تابستانی، 
محرم و صفر و.... انجام شده و در مجموع, طی آن21 هزار پرونده تخلف 

به ارزش بيش از  250 ميليارد ريال تنظيم شده است .
گشت  مورد   5800 مدت  اين  در  همچنين  كرد:  تصريح  وی 
مشترک بازرسی با ساير دستگاههای مرتبط با حوزه نظارت و بازرسی و 

8900  مورد گشت خودرويی و موتوری انجام شده است.
وی افزود: علاوه بر اين در اين مدت، 19 هزار مورد بازرسی در 
حوزه مبارزه با قاچاق كالا انجام شده است كه طی آن 350  پرونده 
است.باخرد  شده  تشكيل  ريال  ميليارد   43 حدود  ارزش  به  تخلف 
از 12هزار مورد شكايت و گزارش  اين مدت بيش  : در  اظهارداشت 
مردمی از طريق تلفنی ، كتبی و حضوری و ناظران افتخاری دريافت 
از مجموع 1737 شكايات كتبی و حضوری 530  شده است. ضمناً 
پرونده در مرحله رسيدگی منجر به رضايت شاكی گرديده و بيش از 5 

ميليارد ريال  به شاكيان در مراحل اوليه رسيدگی عودت شده است .

انتشار کتاب »سهميه ای برای بهشت« روایت گر 
شهيد »جعفر حيدریان« در قم

از  يكی  قم،  در  سال 1335  متولد  حيدريان«  »جعفر  شهيد   
سال 61  فروردين ماه  روز 2  كه  بود  مقدس  دفاع  دوران  فرماندهان 
در عمليات »فتح المبين«، هنگام آزادسازی منطقه »تپه چشمه« به 
شهادت رسيد و نامش در زمره شهدای روستای »فردو« قم و 6 هزار 

شهيد استان ثبت شد.
فرماندهی  كسوت  در  حضور  و  انقلابی  مبارزات  زندگی،  شرح 
و سرانجام عروج عاشقانه تا عرش الهی، محورهايی از زندگی شهيد 
حيدريان است كه به همت »طاهره طاهری« از فرهنگيان بسيجی 
ناحيه يك آموزش و پرورش قم جمع آوری و در قالب كتاب »سهميه ای 
برای بهشت« با مشاركت اداره كل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع 
مقدس استان به زيور طبع آراسته شده است.در بخشی از اين كتاب، با 
بيان خاطره ای از سردار »احمد فتوحی« جانشين لشكر 17 امام علی 
بن ابی طالب )ع( در مقطعی از دوران دفاع مقدس آمده است: »شهيد 
حيدريان آشنا به تفسير قرآن و نهج البلاغه و بيشتر اهل عمل بود تا 
حرف. هميشه جلوتر از بقيه حركت می كرد. صرف فرماندهی برايش 
مهم نبود و دوشادوش رزمندگان اسلام، می دويد، می رزميد و نگهبانی 

می داد. بيانی بسيار شيوا، زيبا و با صلابت داشت«.
پشت جلد كتاب نيز به جمله ای از مقام معظم رهبری درباره 
شهيد حيدريان آراسته شده است: »آن روز كه شهيد حيدريان از شهر 
قم با يك عده معدود همراهان شان عازم كردستان شدند، آن روز ملت 

ايران در غربت كامل بود.«
به  گذرا  نگاهی  بر  مشتمل  بهشت«  برای  »سهميه ای  كتاب 
زندگی شهيد حيدريان از دريچه نگاه و خاطرات خانواده و همرزمان 
شهيد از دوران مبارزات انقلاب اسلامی، آزادسازی باشگاه افسران 
امام  حفاظت  تيم  در  تحميلی، حضور  آغاز جنگ  از  قبل  سنندج 
المبين  فتح  عمليات  در  نهايت شهادت  در  و  قم  در  )ره(  خمينی 
استد؛ صفحاتی از اين كتاب نيز به بيان خاطرات دوستان ورزشكار 
شهيد از روحيه ورزشی و اخلاق جوانمردانه اش در مسابقات فوتبال 

اختصاص يافته است.
خاطرنشان می شود، اين كتاب در سال 96 و در 88 صفحه به 
همراه تصاويری از شهيد حيدريان، از سوی انتشارات »بين الحرمين« 

قم انتشار يافته است.

افتتاح 12 پروژه منابع طبيعی و آبخيزداری 
استان گلستان در هفته دولت سال 1395

طبيعی  منابع  پروژه   12 1395تعداد  سال  دولت  هفته  در 
و آبخيزداری استان گلستان با اعتبار نزديك به 39 ميليارد ريال و 
بهرمندی 3262 خانوار افتتاح ميشود.تعداد4 پروژه سازهای آبخيزداری 
حفاظت خاک و كنترل سيلاب و رسوب در شهرستانهای گرگان و 
كردكوی ،3 پروژه نهالكاری مثمر و ترسيب كربن در شهرستانهای 
آزادشهر مينودشت و گاليكش ، 2 پروژه جنگل كاری و احياء و بازسازی 
عرصه های منابع طبيعی در شهرستانهای مراوتپه و مينودشت ، 1 
پروژه مرمت چشمه و يك پروژه بيابانزدايی و توسعه پوشش گياهی 
در گنبد و 1 پروژه اصلاح و احياء مراتع گنبد ميباشد.لازم بذكراست 
اجرای اين پروژه ها از محل اعتبارات تملك و سرمايه ای و استانی 

ملی بوده است.

تبریز – اسد فلاح: جلسه كميسيون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی كلانشهر تبريز با موضوع بررسی كتاب و 
چگونگی افزايش سرانه مطالعه با حضور فعالان اين عرصه برگزار شد. به گزارش خبرنگار ما در تبريز، جلسه كميسيون 
فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر تبريز با نويسندگان، ناشران و كتابفروشان تبريز با موضوع بررسی كتاب و 
بر حضور  اين جلسه علاوه  برگزار شد. در  تبريز  افزايش سرانه مطالعه در سالن جلسات عمارت شهرداری  چگونگی 
اعضای كميسيون فرهنگی و اجتماعی شورای شهر تبريز، شكور اكبرنژاد رييس شورا و همچنين جمعی از نويسندگان، 
ناشران، اساتيد حوزه علوم اجتماعی و اهالی كتاب، روسای هيات مديره دو تشكل رسانه ای استان ) انجمن مديران 
مسوول و خانه مطبوعات آذربايجان شرقی ( نيز حضور داشتند. رييس كميسيون فرهنگی شورای اسلامی شهر تبريز 
در اين جلسه اظهار داشت: كميسيون فرهنگی شورای اسلامی شهر تبريز در راستای ارج نهادن به نظرات و ديدگاههای 
ارزشمند فرهيختگان تبريز و استفاده از نظرات ارزشمند فرهيختگان برای چاره جويی مشكلات اين چنين جلسات 
را تداوم خواهد بخشيد .فرج محمدقليزاده گفت: بر اساس آمارهای رسمی منتشر شده، سرانه مطالعه در كل كشور و 
در شهر ما بسيار پايين است و همه ما از اين موضوع ناراحت و شرمساريم. وی در ادامه با اشاره به اينكه هيچ ملت و 
جامعه ای بدون كسب دانش و معرفت و مطالعه امكان توسعه و رشد را ندارد، افزود: برای توسعه انس با كتاب و مطالعه 
و كتابخوانی بايد از ديدگاههای ارزشمند اهالی كتاب استفاده كنيم زيرا اين فرهيختگان بهترين مرجع برای درک و 
فهم مشكلات و مسائل سر راه ترويج و توسعه مطالعه و كتاب در جامعه هستند. لازم به ذكر است در ادامه، حاضران در 
اين جلسه هر يك به واكاوی و بيان مشكلات و ارائه نقطه نظرات و پيشنهادات در خصوص مسائل مطالعه و كتابخوانی 

و همچنين چاپ و نشر كتاب پرداختند.

ارس  آزاد  منطقه  مديرعامل سازمان  – فلاح:  تبریز 
در جلسه مشترک ارس و شهرداری جلفا تشكيل كميته 
مشترک برای آسيب شناسی و تعيين طرح های عملياتی 
به  دانست.  مشكلات  رفع  برای  اساسی  راهكار  را  مناسب 
گزارش خبرنگار ما در تبريز، محسن خادم عرب باغی در 
جمع شورای شهر و مديران شهرداری جلفا گفت: نامتوازن 
و  ترافيكی  مشكلات  بروز  و  عمومی  خدمات  ارائه  بودن 
شهرداری  و  ارس  مديران  همكاری  و  همفكری  با  شهری 
و  مشترک  كميته  تشكيل  با  افزود:  وی  است.  حل  قابل 
هزينه صحيح منابع، امكان ارائه خدمات عمومی مناسب در 

محدوده مديريتی 850 هكتاری شهرداری نيز وجود دارد. عرب باغی گفت: جلفا بايد ويترينی از زيبايی و فرهنگ 
و  داخلی  گردشگران  جذب  برای  ماندگار  و  بزرگ  های  پروژه  اجرای  و  ها  تصميم  افكار،  نيازمند  و  باشد  كشور 
خارجی است. رئيس هيات مديره سازمان منطقه آزاد ارس با تاكيد بر لزوم ساماندهی سريع فلكه مرزداران گفت: 
ايران است و به هيچ وجه در شان ارسوندان و گردشگران  اتباع خارجی و گردشگران به  اين منطقه مسير ورود 
و  مديريتی كشوری  مختلف  های  رده  در  مسئولين  اطلاعی  بی  از  ناشی  های سطحی  ديدگاه  از  انتقاد  با  نيست. 
استانی نسبت به منطقه آزاد ارس، گفت: بخشی نگری از سوی ارگان های مختلف بلای جان ارس شده است. وی 
برای مثال در حوزه  اندازند، گفت:  برعهده ارس می  را  مالی  اينكه همه دستگاه ها و سازمان ها مباحث  بيان  با 
گردشگری، روستای اشتبين كه قابليت تبديل به منطقه توريستی و جذب گردشگران خارجی و تحول اقتصادی 
در اين منطقه را دارد، متاسفانه تنها سرمايه گذاری انجام شده از سوی ارس بوده و هيچ خبری از ميراث فرهنگی 
مشاهير  و  مفاخر  بامحوريت  فرهنگی  های  برنامه  تدوين  لزوم  بر  ارس  آزاد  منطقه  سازمان  مديرعامل  نيست. 
از تعصب های بی  از مشاركت های مردمی، تفاهم و همفكری و دوری  منطقه، جلب اعتماد مردم و بهره مندی 
برای  آماده همكاری صد درصدی  به مردم است و  قرار داد و گفت: هدف ارس خدمت واقعی  تاكيد  را مورد  جا 
تحقق بيش از پيش اين امر هستيم. عرب باغی در بخش ديگر سخنان خود با اشاره به اماكن و اراضی متروک و 
بدون استفاده تحت تملك برخی سازمان ها و ارگان ها، گفت: گمرک، راه آهن و آموزش و پرورش اطلاع ندارند 
چه ثروت عظيمی در ارس دارند. وی افزود: اراضی تحت اشغال برخی سازمان ها بهترين مزيت برای درآمدزايی 

و ارائه خدمات به كاركنان خود و كمك به زيباسازی شهر جلفا می باشد.

رویکرد کميسيون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی برای افزایش سرانه مطالعه کتاب در شهر اولين ها؛

قلیزاده: برای انس با کتاب و توسعه کتابخوانی بایستی از 
دیدگاه های نخبگان و فرهیختگان استفاده کرد

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ارس: گمرک، راه آهن و آموزش و پرورش اطلاع ندارند چه ثروت عظيمی در ارس دارند

برخلاف منطقه آزاد ارس، میراث فرهنگی در حوزه گردشگری 
روستای اشتبین هیچگونه سرمایه گذاری نکرده است

تبریز – اسد فلاح: كارهايی كه پرسنل شركت آب و فاضلاب استان انجام 
می دهند همواره با اجر اخروی همراه است و كاركنان شما بصورت گمنام كار می 
كنند و هرچقدر هم كار بصورت گمنام باشد اجر و ثواب آن نيز بيشتر خواهد بود 
بنابراين بايد تدبير و دورانديشی را سرلوحه كار خود قرار دهيم تا مردم با مشكل 

كمبود آب مواجه نشوند .
خدمات شرکت آب و فاضلاب کاملاً حیاتی و حساس است

به گزارش خبرنگار ما در تبريز به نقل از روابط عمومی شركت آب و فاضلاب استان 
آذربايجان شرقی، حضرت حجت الاسلام والمسلمين دكتر آل هاشم نماينده ولي فقيه در 
استان و امام جمعه محبوب تبريز در ديدار مديرعامل، معاونين و كاركنان شركت آب و فاضلاب 
استان با ايشان ضمن اعلام اين مطلب، طی سخنانی ضمن ابراز خرسندی از ديدار با مسئولين 
شركت آب وفاضلاب استان، آب و فاضلاب را يكی از ادارات مهم قلمداد كرد كه ارتباط 

مستقيم با كل مردم جامعه داشته و خدماتش كاملاً حياتی و حساس است.
و  جمعه  ائمه  آب  بهینه  مصرف  الگوی  سازی  فرهنگ  راستای  در 

جماعات و مبلغان می توانند موثر باشند
امام جمعه تبريز با اشاره به برخی استفاده های ناصحيح از آب شرب بهداشتی 
گفت: فرهنگ سازی در نحوه مصرف درست آب بايد مورد توجه همگان قرار گيرد 
تا در كارهای روزمره كه از آب استفاده می شود اسراف و هدرروی آن كاهش يابد و 
در راستای فرهنگ سازی الگوی مصرف بهينه آب ائمه جمعه و جماعات و مبلغان 

می توانند موثر باشند.
اگر آب نباشد همه چیز مختل خواهد شد 

نماينده ولي فقيه در استان ادامه داد: آب مايه حيات بوده و بحث حياتی هر 
فرد می باشد و اگر آب نباشد همه چيز مختل خواهد شد  فلذا بحث قطعی آب 

اثرات منفی در روحيه مردم می گذارد.
عمده دلیل دشمنان که نتوانستند به اهداف خود برسند حاکم شدن 

فرهنگ بسیجی در کشور می باشد
امام جمعه تبريز در ادامه به هفته بسيج اشاره كرد و افزود: بسيج در تمامی 
انقلاب خدمت كرده و عمده دليل  و  اين مردم  به  انقلاب اسلامی  عرصه های 
دشمنان كه نتوانستند به اهداف خود برسند حاكم شدن فرهنگ بسيجی در كشور 
می باشد بنابراين لازم است به بسيج و بسيجيان توجه ويژه ای شود .امام جمعه 
تبريز در پايان از مهندس ايمانلو مديرعامل و كليه كاركنان شركت آب و فاضلاب 
استان آذربايجان شرقی كه بطور شبانه روزی در جهت تامين آب شرب شهروندان 

عزيز تلاش می كنند تشكر و قدردانی كرد .
شرکت آبفا استان در حال حاضر 100 درصد جمعیت شهری را تحت 

پوشش آب شرب بهداشتی قرار داده است
در اين ديدار مهندس ايمانلو رييس هيات مديره و مديرعامل شركت آب و 
فاضلاب آذربايجان شرقي گزارشی از فعاليت ها و اقدامات انجام يافته را برشمرد و 
گفت: اين شركت در حال حاضر 100 درصد جمعيت شهری در 61 شهر استان با 

جمعيتی بالغ بر 2 ميليون 810 هزار نفر را تحت پوشش آب شرب بهداشتی قرار 
داده و همچنين در حال حاضر 60 درصد از جمعيت شهري استان و70 درصد 
از جمعيت كلانشهر تبريزتحت پوشش تاسيسات جمع آوري  و دفع بهداشتي 

فاضلاب قرار دارد كه بيش از ميانگين كشوری می باشد .
کارکرد مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب تبریز بعنوان تامین کننده 

بخشی از آب مورد نیاز احیای دریاچه ارومیه حائزاهمیت است
مديرعامل شركت آب و فاضلاب آذربايجان شرقی در خصوص اجرای مدول 
دوم تصفيه خانه فاضلاب تبريز گفت: يكی از اهداف مهم اجرای مدول دوم تصفيه 
خانه فاضلاب كلانشهر تبريز استفاده از پساب توليدی بعنوان تامين كننده بخشی 
از آب مورد نياز احيای درياچه اروميه بوده كه بالغ بر 75 ميليون مترمكعب در 
سال پساب تصفيه شده اش پس از بهره برداری به درياچه اروميه انتقال می يابد .

در حال حاضر در نقطه سر به سر تولید و مصرف آب هستیم
مهندس ايمانلو در ادامه با اشاره به انتقال آب ارس به تبريز گفت: با توجه به 
نياز روزافزون كلانشهر تبريز، تامين منابع جديد آبی برای اين شهر ضروری است 
و يكی از منابع پيش بينی شده انتقال آب از طرح آبرسانی ارس به تبريز است كه 
ضرورت دارد در اجرای آن تسريع شود و در حال حاضر در نقطه سر به سر توليد 

و مصرف هستيم.
تنش آبی روزهای گرم سال جاری با موفقیت و بدون مشکل جدی 

پشت سر گذاشته شد
وی در ادامه با قدردانی از كليه كاركنان شركت آب و فاضلاب استان گفت: 
خوشبختانه اين شركت با تلاش شبانه روزی كاركنان و همكاری مشتركين و با 
مديريت مصرف آب، تنش آبی روزهای گرم سال جاری را با موفقيت و بدون مشكل 
جدی پشت سر گذاشته و مديران ما از هم اكنون به فكر و برنامه ريزی سال آبی 

آتی هستند.

نماینده ولي فقيه در استان در دیدار با کارکنان شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی :

فرهنگ سازی در نحوه مصرف درست آب باید مورد توجه همگان قرار گیرد

شهرستان6روزنامهاخبار صنعت  یکشنبه  19 آذر 1396    شماره 803 اخبار

بازدید فرمانده 
حوزه مقاومت 
بسیج شرکت توانیر 
از مناطق زلزله زده 
استان کرمانشاه

غرب،  ای  منطقه  برق  شركت  عمومی  روابط  گزارش  به 
مهندس صحراپور فرمانده حوزه مقاومت بسيج شركت توانير و 
عربگری بازرس ويژه فرماندهی توانير از مناطق زلزله زده استان 

كرمانشاه بازديد كردند.
گفتنی است اين بازديد به منظور پيگيری چگونگی ارسال 
كمك های همكاران وزارت نيرو و نحوه توزيع اين كمك ها بين 

مردم مناطق زلزله زده صورت گرفته است.

شايان ذكر است صحراپور و عربگری از پست های 230 و 
63 كيلوولت سرپل ذهاب و روستاهای كوئيك نيز بازديد كرده 

و پای درد و دل مردم زلزله زده نشستند.
در پايان صحراپور و عربگری از همه همكاران صنعت آب و 
برق بابت ارسال كمك های انسان دوستانه تقدير و تشكر نموده 
ای  منطقه  برق  مقاومت شهدای  پايگاه  اعضای  و  فرمانده  از  و 
غرب بابت توزيع اين اقلام بين مردم زلزله زده قدردانی نمودند.

فرماندار بهشهر گفت: حل مشكل زباله و تفكيك آن از 
دستورات موكد رئيس جمهوری و استاندار است و بايد تلاش 

برای آموزش در اين امر با قوت بيشتری دنبال شود.
عمومي  روابط  از  نقل  به  و  بهشهر  خبرنگار  گزارش  به 
فرمانداري شهرستان بهشهر ، جلسه شورای اداری شهرستان 
با حضور حجت ألاسلام جباري امام جمعه شهرستان،دكتر 
شاعري نماينده مردم شرق استان و سجادي فرماندار شهرستان 
فرمانداري  اجتماعات  سالن  در  ادارات  مديران  و  بهشهر 

شهرستان بهشهر برگزار شد.
سيد خالق سجادي فرماندار شهرستان بهشهر در أين 
جلسه در بين مديران با انتقاد از پخت نامناسب و نامرغوب نان افزود: در روزهای اخير شاهد پخت نان های بی كيفيت بوديم كه 
بايد با فوريت علت بررسی شود.فرماندار بهشهر گفت: ارائه نان بی كيفيت به مردم در شأن شهروندان نيست و بايد كيفيت نان 
افزايش يابد.وی اظهار داشت: خبازان بايد آرد مورد نياز خود را از كارخانجات مورد تاييد غله استان تهيه كنند و نانی با كيفيت 
بالا تحويل مردم دهند.فرماندار بهشهر با اعلام اينكه آب و نان از نيازهای مهم مردم است كه نبايد خللی در ارائه و كيفيت 

آن ايجاد شود، گفت: تلاش برای ارائه خدمات مناسب به مردم و تكريم ارباب رجوع بايد در دستور كار هميشگی ما باشد.
نماينده عالي دولت در شهرستان همچنين مشكل سوخت در روستاهای فاقد گاز را يكی از مشكلات اين روستاها در 
زمستان عنوان كرد و يادآور شد: دهياران و شوراها از هم اكنون برای تهيه سوخت سه ماه زمستان تلاش كنند و طوری نشود 

كه سرما بيايد و سوخت نباشد.
وی گفت: حل مشكل زباله و تفكيك آن از دستورات موكد رئيس جمهوری و استاندار است و بايد تلاش برای آموزش 
در اين امر با قوت بيشتری دنبال شود.فرماندار بهشهر افزود: شهرداری و آموزش و پرورش برای نهادينه كردن تفكيك زباله با 

ارائه آموزش به دانش آموزان تلاش كنند.

با حضور مهندس جهانبخشی معاون مديركل مديريت 
شورای  جلسه  نيرو  وزارت  غيرعامل  پدافند  و  بحران 
هماهنگی مديران مديريت بحران و پدافند غيرعامل صنعت 
آب و برق استان كرمانشاه در شركت برق منطقه ای غرب 

برگزار گرديد.
ای  منطقه  برق  شركت  عمومی  روابط  گزارش  به 
و  بحران  مديريت  مديران  هماهنگی  شورای  جلسه  غرب، 
پدافند غيرعامل صنعت آب و برق استان كرمانشاه با حضور 
و  بحران  مديريت  مديركل  معاون  جهانبخشی  مهندس 
از  جمعی  و  عامل  مديران  و  نيرو  وزارت  غيرعامل  پدافند 
معاونين و كارشناسان صنعت آب و برق اين استان و استان های معين به منظور بررسی زلزله استان كرمانشاه در محل 

سالن كنفرانس تالار برق اين شركت برگزار گرديد.
در ابتدای جلسه مهندس علی چهل اميرانی مديرعامل اين شركت ضمن ارائه گزارشی از فعاليت ها و اقدامات 
صورت گرفته توسط كارشناسان و اكيپ های عملياتی گفت: كميته مديريت بحران و پدافند غيرعامل در ساعت اوليه 
پس از وقوع زلزله در محل ديسپاچينگ غرب تشكيل جلسه داد و در اين جلسه، تصميمات لازم در مقابله با بحران به 

وجود آمده اتخاذ گرديد و كارشناسان و اكيپ های عملياتی و تعميراتی سريعاً به منطقه اعزام شدند.
در ادامه جلسه مهندس افشار بالی مدير امور انتقال استان كرمانشاه گفت: با وجود خسارت های سنگينی كه 
به تأسيسات و تجهيزات پست های برق وارد شده بود، پست 230 كيلوولت سرپل ذهاب به عنوان زيرساخت اصلی 
تأمين برق شهر در كمتر از دو ساعت و پست 63 كيلوولت سرپل ذهاب با تلاش بی وقفه همكاران مان در كمتر از 12 
ساعت وارد مدار شدند.سپس هر كدام از مديران عامل شركت های صنعت آب و برق استان به ارائه گزارشی از اقدامات 

صورت گرفته پرداختند.

فرماندار بهشهر :

مشکل سوخت در روستاهای فاقد گاز، یکی از 
معضلات روستاها در زمستان است

به منظور بررسی زلزله استان کرمانشاه صورت گرفت؛ 

برگزاری جلسه شورای هماهنگی مدیران مدیریت 
بحران و پدافند غیرعامل صنعت آب و برق استان

نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  سخنگوی شركت   : – جرگونی  ساری 
منطقه ساری گفت : مشاركت ادارات در بهينه سازی مصرف انرژی يكی از راه 

های حل كاهش مصرف است .

 عباس خليل پورسخنگوی شركت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
ساری كه به مناسبت هفته وحدت در حاشيه نشست صميمی شركت توزيع 
با اين شركت كه 11 آذر 96 در سالن اجتماعات منطقه ساری  برق استان 
برگزار شد ، بيان كرد : با همكاری و همدلی ادارات همسو در جهت كاهش 
مديريت كاهش مصرف  در  توجهی  قابل  افزايی  تواند هم  انرژی می  مصرف 
آماده هرگونه همكاری همچون سالهای گذشته  اين شركت  باشند و  داشته 

درسال 97 با شركت توزيع برق استان می باشد .
عباس خليل پوراظهاركرد : اين نشست به منظور تقدير از جايگاهداران 
سی ان جی منطقه ساری كه از برق شهری در ساعات پيك مصرف استفاده 
ننمودند و با بهره گيری از ژنراتورهای ديزلی در توليد برق مورد نيازهمكاری 
صميمانه داشته اند ، برگزار شد .خليل پور گزيده ای از سخنان مدير منطقه 
ساری را اينگونه بيان كرد: حسينعلی طالبی اذعان داشت :  مصرف بهينه يكی 
از الويت های  شركت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری  است كه 

زير ذره بين كارشناسان و مديران قرار دارد .

طالبی ضمن تشكر و قدردانی از مدير عامل شركت توزيع برق مازندران  
گفت : وظيفه ملی ما حكم می كند در زمستان و تابستان به ياری سازمانهای 
خدمات رسان رفته ، تا مشتركان استان بتوانند با اطمينان و آرامش خيال 

زمستان و تابستان را پشت سر بگذارند .
مدير منطقه ساری ضمن قدر دانی از زحمات متقابل دو شركت توزيع 
ساری  منطقه   : كرد  تاكيد   ، برق  جويی  امر صرفه  در  ساری  منطقه  و  برق 
افتخار دارد كه در بين 37 منطقه شركت ملی پخش فرآورده های نفتی ايران 

، شركت توزيع برق را دوسال پياپی در صرفه جويی برق ياری نمايد .
در ادامه قاسم شهابی مدير عامل شركت توزيع برق مازندران  كوشش 

متقابل و همدلی را زمينه ساز خدمات شايسته به مردم دانست .
قاسم شهابی  روند مصرف انرژی برق در استان را مورد بررسی قرار داد 
و اظهار كرد : اگر همه مشتركان حداقل 5 درصد صرفه جويی در تابستان را 
سرلوحه كار خود قرار دهند قطعا تابستان را با كمترين خاموشی پشت سر 

خواهيم گذاشت.

سخنگوی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری :

منطقه ساری دو سال شایسته تقدیر شرکت توزیع برق استان مازندران شد


